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školní časopis LAVICE 



V tomto čísle časopisu LAVICE se Vám představí každý třídní kolektiv 
svým společným příspěvkem. 
 
 
 
 
Naši šestou třídu tvoří 21 žáků. Z toho je 12 holek a 9 kluků. Od 4. třídy máme 
jako třídní učitelku Mgr. Danu Fráňovou. V letošním školním roce přišly do naší 
třídy dvě nové žákyně – Pavlína Hafová a Diana Lakatošová. Rychle se s námi 
skamarádily. Předsedou třídy je Jitka Půšová. Letos prvním rokem máme 
odpolední vyučování. Z vyučovacích hodin máme nejraději dějepis, přírodopis, 
zeměpis a někteří i matematiku . Od 2. třídy jsme se pravidelně účastnili 
školy v přírodě, kde se nám vždy velmi líbilo. Chodili jsme hodně do přírody na 
túry, hráli různé hry a soutěže a večer jsme se těšili na diskotéky.  

V letošním školním roce jsme navštívili multikino v Hradci Králové, 
v předvánočním čase jsme si zabruslili na Zimním stadioně v Novém Bydžově. 
Na podzim jsme navštívili Prahu, kde jsme si prohlédli Národní divadlo a 
Národní muzeum. Právě dnes jsme byli na divadelním představení 
„Limonádový Joe“, bylo v něm plno pěkných písniček a legračních scén, takže 
se nám toto představení líbilo. Těšíme se na Školní akademii, protože rádi 
vystupujeme a nacvičování je pro nás zábava.  
 
V naší třídě jsme si udělali anketu „Miss“ a „Missák“ 6. třídy. Tedy spíše jsme 
volili nejoblíbenějšího kluka a holku ze třídy.  Zajímá Vás, jak to nakonec 
dopadlo?  Nejvíce hlasů získaly – Sára Neumanová, Jitka Půšová a Lucka 
Oudrnická. Z kluků se do nejoblíbenější „třetice“ probojovali – Radim Dvořák, 
Mikuláš Frýda a Pepa Vršťala.  
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V naší sedmé třídě je 6 kluků a 4 děvčata. Jsme nejmenší třída na škole. Naše 
třídní učitelka je Mgr. Květa Pácalová.  
DĚVČATA NAŠÍ TŘÍDY: Anna Formanová (Áňa), Lucie Mazourová (Lucka), 
Sára Indráková (Sára), Tereza Karásková (Terka). 
KLUCI: Václav Ludvík (Vašek), Martin Tvarůžek (Tvaroh), Michal Tobolka 
(Josh), Luboš Ševčík (Šéva), Oldřich Šindler (Volant), Vojtěch Zima (Zimič). 
V naší třídě je 5 fotbalistů: Václav Ludvík, Vojtěch Zima, Martin Tvarůžek, 
Oldřich Šindler a Luboš Ševčík. Michal Tobolka a Anna Formanová jsou dobří 
v přírodovědných soutěžích. 
Sára Indráková a Anna Formanová hrají na klavír. Nejlepší žáci v naší třídě 
jsou Tereza Karásková, Anna Formanová a Sára Indráková. Naše třída se 
snaží být dobrá v přírodovědných soutěžích a míčových hrách (basketbal, 
vybíjená, volejbal). V naší třídě získali v pololetí dva žáci vyznamenání. 
Anna Formanová chce jít od příštího školního roku na Gymnázium do Nového 
Bydžova. 
Před Vánocemi jsme byli v Hradci Králové v Multikině Cinestar. Šli jsme i do 
Nového Bydžova na Zimní stadion. Chtěli bychom navštívit technické muzeum 
v Praze a automobilku TPCA u Kolína. 
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Chodíme do 8.třídy a je tu 18 žáků, z toho 6 holek a 12 kluků: 
Bergerová Adéla (Áďa), Čtvrtečková Natálie (Naty), Forštová Tereza (Terka), 
Kvačková Kateřina (Káťa), Lacková Anna (Aník), Vacíková Nikola (Nikíí), 
Hanuš Jan (Škubánek), Ludvík Martin (Čudla), Mágr Dominik (Magi), Neuman 
Sebastian (Flundrt), Papp David (Déža), Rychtera Radek (Bagrid), Šenk Lukáš 
(Lukyn), Trutnovský Ondřej (Kybernetik), Valenta Adam (Valik), Jurko Vladimír 
(Vladko), Hrubý Filip (Filda), Truksa Marek (Kusma). 

Náš kolektiv je skvělý, přátelský a suprový. Všech školních akcí se 
účastníme rádi, jen abychom zameškali vyučování. Také naše vztahy 
s učitelským sborem jsou DOBRÉ. Mezi námi jsou takzvaní GAMBLEŘI, kteří 
hrají World of Warcraft The burning Crusade patch 2.4.3. na serveru jménem 
Deffender fun. 

Sportovně aktivním hráčem je Marek Truksa a Lukáš Šenk (fotbalisti). 
Dominik Mágr, Anna Lacková, Ondra Trutnovský a Nata Čtvrtečková jsou 
dobrovolnými hasiči ve svých vesnicích. Dále zde máme „Mistra fauny a flóry“ 
Davida Pappa. Mezi námi je také několik muzikantů: Natálie Čtvrtečková 
(housle), Kateřina Kvačková (klarinet+kytara), Ondra Trutnovský (foukací 
harmonika), Dominik Mágr se učí hrát na bicí. Náš nejoblíbenější předmět je 
POLEDNÍ PŘESTÁVKA! V příštím roce nás čeká rozhodování o tom, kam 
půjdeme dál. Zatím je v tomto rozhodnutá Nikola Vacíková, která se chce hlásit 
na hotelovou školu, a David Papp chce být řezníkem. Dva žáci Vlado a Filip 
odcházejí v letošním školním roce na SŠŘT v Novém Bydžově. 
 

Mikuláš Frýda, 6. tř. 

AŠE RODINA 
Naše velká rodina 

je to, co mě zajímá: 
máma, táta a tři bratři, 

máme se tak, jak se patří. 
Táta „zmrzku“ vyrábí, 
Tobik mámu nahání, 

Mates sedí u „kompu,“ 
já si hraju na „gejtru“. 
Doma i na zahrádce 

máme se jak v pohádce. 

RÁCHA MATYÁŠ 
Brácha, ten je ve škole, 
kde se dělá s kamenem. 
Restaurátor on chce být. 

Hele! Sochy rozbitý. 
Když si sedne k počítači, 

hned na facebooku si píší, 
tak tam sedí celý den, 

kdyby tak šel radši ven.  

OBIK 
Vlasů už má jako táta, 

zubů už má jako brácha, 
mně je velmi podobný, 

oči, ty jsou máminy. 
Je moc hodný, to on bývá, 
občas brečí, to on mívá, 

směje se už jako já, 
je to přece můj „brácha“. 

ÁTA 
Jak jsem říkal u táty - 
zmrzlinu sám vyrábí. 

52 už mu je,  
za mlada hrál v kapele. 
Baskytaru on si vzal, 
občas na ní zabrnkal. 
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Ahoj, zdraví Vás devítka  ! 
Naši třídu tvoří 25 žáků, z toho 8 děvčat a 17 chlapců. Od 6. třídy máme jako 
třídní učitelku Mgr. Hanu Marešovou. Naše třída se účastní různých exkurzí a 
soutěží. Především těch přírodovědných se každoročně účastní Vojta Hladík, 
Kuba Havlín, Adéla Doušová a Honza Ouvin. Většinou získávají dobrá 
umístění. Ze sportovních soutěží se každoročně účastníme basketbalových a 
fotbalových akcí. V loňském roce jsme poprvé soutěžili i ve volejbalu. 
V letošním roce se naše žákyně Adéla Doušová a Martina Schäferová  a žáci  
Jakub Havlín a Vojta Hladík podíleli na tvorbě dokumentu o Skřivanech v roli 
komentátorů. Při akci „Sjezdu rodáku a přátel obce Skřivany“ děvčata 
předvedla ukázku jumpstylu. V listopadu někteří vybraní žáci absolvovali  
společně s 5. a 6. třídou vlastivědnou exkurzi do Prahy, kde  navštívili Národní 
divadlo a Národní muzeum. Odvážlivci z řad nepeciválů vystoupili v polovině 
října na Sněžku. V kolektivu se bavíme všichni vzájemně, jsou mezi námi 
někteří s lepším prospěchem, ale i s horším prospěchem. Bohužel převažují ti 
druzí . V minulém roce k nám přibyla nová žákyně Monika Bílková a zároveň 
Marie Svědíková odešla na učiliště. Někteří žáci chtějí pokračovat ve studiu na 
středních školách zakončených maturitou, ostatní volí odborná učiliště. V roli 
předsedy třídy se střídá už několik let pouze Jakub Havlín a Vojta Hladík. Je 
na ně spolehnutí . Každý rok se účastníme různých sběrových akcí. Naším 
největším „sběračem“ je Jirka Khol. Nejfrekventovanějším slovem v tomto 
školním roce je v naší třídě slovo KOBLIH. Je to synonymum pro cokoli. 
Oblíbeným hitem se stala „Tepláková souprava“ od skupiny NightWork.  
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V dnešní anketě se ptáme všech žáků 9. třídy, kam by chtěli jít po letních 
prázdninách studovat a jaké jsou jejich zájmy… 
 

„Je mi 15 let. Bydlím v Myštěvsi asi 7 km od Skřivan. Mezi mé koníčky 
patří hraní fotbalu za Sokol Myštěves a závody v hasičském útoku za 
tým SDH Myštěves. Příležitostně chodím chytat ryby. Ve škole mě 
nejvíce baví tělocvik, informatika a ruština. Naopak nejméně mě baví 
fyzika a matematika. Chci jít na Hotelovou školu do Hradce Králové, 
obor hotelnictví. Hlásím se na tuto školu, protože mě baví jednat s lidmi 
a myslím si, že by mě tato práce mohla bavit.“  Kuba Havlín 

 
„V září 2011 půjdu na  SOŠ a VOŠ v Novém Bydžově. Vybrala jsem si 
tuto střední školu, protože mě baví počítat, psát deseti prsty, pracovat 
s počítačem a samozřejmě účetnictví. Myslím si, že tato škola je 
celkem blízko, a tak nemusím zůstávat na internátu. Tato škola je 
zaměřena především na ekonomiku a má dva obory. Na Základní 
škole ve Skřivanech se mi velmi líbilo. Na střední školu se těším a 
vím, že poznám nové spolužáky a učení to bude taky trochu jiné.“ 
 Kristýna Petrová 

 
 
 
 
 
 
 

 
„Hlásím se na Českou lesnickou akademii v Trutnově, je to střední 
škola a vyšší odborná škola. Přihlášku posílám právě tam, protože 
v budoucnu bych chtěl vykonávat zaměstnání v oboru lesnictví. Mezi 
mé zájmy patří fotbal, kolo, v zimě lyžování, dále hudba, myslivost a 
rybaření.“ 

Vojta Hladí 
 

 
 

„Je mi 15 let, bydlím v Petrovicích. Chtěl bych jít na střední školu do 
Hlušic, obor opravář zemědělských strojů. Tuto školu jsem si vybral, 
protože mě zaujala. Mezi mé zájmy patří jízda na motorce, jízda na 
kole a kreslení.“ 

Jirka Khol 

„Je mi 14 let, bydlím ve Skřivanech. Pro další školní rok se hlásím 
na Gymnázium do Nového Bydžova, případně do Hradce Králové 
na Biskupské gymnázium. Po střední škole bych chtěla studovat 
Vysokou školu právní v Praze či Olomouci.“ 

Martina Schäferová 

„Je mi 14 let, bydlím v Myštěvsi, mezi mé koníčky patří sport, 
například basketbal, jízda na kole, na koni a na lyžích. Hlásím se 
na dvě školy do Hradce Králové - obor zdravotní asistent nebo na 
hotelovou školu. Teď už se musím jen rozhodnout, kam bych 
chtěla jít radši.“ 

Markéta Komárková 
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„Hlásím se na Střední školu technickou a řemeslnou v Novém 
Bydžově, obor opravář zemědělských strojů. Na tuto školu se hlásím 
proto, že mě zajímá zemědělská technika. Moje zájmy jsou opravy 
strojů. Můj koníček je rybaření. Jo a ještě mi je 15 let, bohužel.“ 

 Lukáš Tobolka 
 
„Je mi14 let. Podala jsem si 2 přihlášky, a to na učební obor cukrářka 
v Novém Bydžově a učební obor kadeřnice v Hradci Králové. 
Cukrářku jsem volila proto, že mě hodně baví zdobit dorty a dělat 
cukrovinky. Pro tuto školu jsem se rozhodla nedávno, když jsem si 
s mamkou sedla ke stolu a začaly jsme se bavit o tom, kam chci jit. 
Na tuto školu chodí i moje kamarádka, takže vím, jak to tam chodí. O 
oboru kadeřnice jsem uvažovala už od svých 8 let. Bavilo mě koukat 
se na kadeřnici, jak stříhá nebo barví moji mamku. Po nějaké době 
jsem šla za mamkou a řekla jsem jí, že ji ostříhám. Nedopadlo to 
zrovna nejlíp, ale vypadalo to docela dobře. Od té doby se stříhám a 
barvím sama, ale také někdy s pomocí tety nebo mamky.“   

Simona Rovenská 

 

 
 

„Narodil jsem se v Novém Bydžově. Teď bydlím ve Skřivanech. Je mi 
15 let. Mám 2 bratry. Do naší rodiny patří i pes. Rád chodím ven a 
hraji na PC. Chci jít na ekonomickou školu do Nového Bydžova, obor 
ekonomika a podnikání.“  Michal Hnát 

 
„Je mi 15 let. Nyní bydlím v malé vesnici Chmelovice. Mezi mé zájmy 
patří jízda na kole, kreslení a samozřejmě kamarádi. Podala jsem si 2 
přihlášky. Ale byla bych ráda, kdyby mě přijali na Střední školu služeb, 
obchodu a gastronomie, obor kosmetika v Hradci Králové. Na této 
škole jsem se byla podívat u příležitosti Dne otevřených dveří a tato 
škola mě zaujala. Jako druhou variantu jsem volila obor kadeřnice na 
stejné škole.“  Kristýna Karešová 
   
 

„Po základní škole se chystám na SŠIS, tj. Střední škola informatiky 
a služeb ve Dvoře Králové, obor hotelnictví nebo cestovní ruch. Tyto 
obory jsem si vybrala proto, že ráda komunikuji s lidmi a ráda se s 
nimi seznamuji. Moje záliby jsou jízda na bruslích (kolečkové i na 
led), různé míčové hry a ráda chodím ven s kamarády.“ 
 Adéla Doušová 
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„Hlásím se na Střední ekonomickou školu v Novém Bydžově, obor 
podnikání a služby. Po maturitě bych chtěl pokračovat ve studiu na 
VOŠ. Chci pracovat jako daňový specialista. V budoucnu bych si chtěl 
rozšířit své znalosti angličtiny v Anglii. Můj koníček je práce 
s počítačem (programování C++, HTML, PHP a SQL), mám svůj 
server a webové stránky. Rád hraji basketbal.“ 

Lukáš Jilemnický 



 
„Hlásím se na školu  do Nového Bydžova, na obor cukrář. Tento obor 
se mi líbí. Moje zájmy jsou čtení knížek a jízda na kole. Ráda chodím 
s kamarády ven.“ 

Lenka Krátká 
 

 
 
 
„Hlásím se na školu v Novém Bydžově, obor elektrikář - silnoproud. Je 
mi 15let. Moje koníčky jsou HASIČI A FOTBAL. Na hasičském 
kroužku jsem už od svých 4 let. S fotbalem jsem začal ve  dvanácti 
letech. Mám rád holky.“ 

Mirek Čapek 

 
 
 
„Hlásím se na školu v Městci Králové – obor kuchař, číšník.  
Hlásím se právě tam, protože mě baví vařit.“  

Marek Malý 

 
 
 
„Hlásím se na školu do Nového Bydžova, ulice Dr. M. Tyrše, obor 
kuchař-číšník. Na tuto školu se hlásím proto, že rád vařím. Případně 
bych šel na podobný obor kuchař – číšník pro pohostinství v Městci 
Králové.“ 

Jára Fiala 

 
„Chtěl bych se stát opravářem zemědělských strojů, a proto se hlásím 
na střední odborné učiliště do Hlušic. Můj nejlepší kamarád je Jaroslav 
Fiala.“ 

Jarda Borde 

 

 
„Je mi 15 let. Bydlím ve Sloupně. Hlásím se na Střední školu a vyšší 
odbornou školu rozvoje mládeže a venkova do Hořic, obor  
agropodnikání. Hlásím se tam proto, že mě tato škola zaujala. Druhou 
variantou je Střední odborná škola a střední odborné učiliště, ulice 
Vocelova v Hradci Králové, obor mechanik instalatérských a  
elektrotechnických zařízení. Mezi mé záliby patří jízda na kole, 
gaučing, rybaření, hasičský kroužek a poflakování se s kamarády.“ 

Honza Ouvin 
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„Hlásím se na SOŠ a  SOU  Hradec králové, ulice Hradební, obor 
elektrikář – silnoproud. Na tuto školu se hlásím, protože mě baví hrát 
si a pracovat s elektrickým proudem :-D. Můj koníček je fotbal. Je mi 
15 let. Rád chodím s kamarády ven.“ 

Petr Otruba 

 
 
 
„Hlásím se na školu do Hlušic, obor: opravář zemědělských strojů. 
Můj koníček je hraní na počítači.“ 

David Vích 
 

 
 
„Hlásím se na Střední školu technickou a řemeslnou v Novém 
Bydžově, obor opravář zemědělských strojů. Je mi 16let. Můj 
největší koníček je fotbal. Na tuto školu se hlásím, protože mě baví 
zemědělská technika.“ 

Michal Hösch 
 
 

 
„Chtěl bych studovat na odborném učilišti v Hradci Králové, ulice 
Vocelova, obor zedník - obkladač. Tuto školu jsem si vybral, 
protože mě zaujala. Mezi mé zájmy patří rybaření, kreslení, jízda 
na motorce a poflakování.“  

Josef Smetana 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
„Je mi 16 let. Bydlím ve Skřivanech. Narodil jsem se v  Hořicích 
v Podkrkonoší. Jdu na Střední odborné učiliště technické v Přelouči, 
obor reprodukční grafik. Vybral jsem si tuto školu, protože mojí zálibou 
je kreslení a práce na počítači.“ 

Víťa Šimůnek 

 

„Hlásím se na školu v Novém Bydžově, obor elektrikář. Rád 
rozebírám elektrické spotřebiče…. Také rád hraju počítačové 
konzole. Mezi mé zájmy patří dálkové bruslení na kolečkových 
bruslích a hudba.“ 

Honza Ševčík 
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6. třída – práce z hodin VV 
V hodinách výtvarné výchovy jsme se společně s paní učitelkou Jarmilou 
Kytýrovou vypravili za dobrodružstvím Robinsona Crusoa.  
 

       
 

 
Příběh této knihy anglického autora Daniela Defoa nás zavedl do staré 

Anglie 17. století, kde hlavní hrdina, Robinson Crusoe, žil se svým otcem a 
svými bratry. Toužil se stát námořníkem. Při jedné plavbě po moři loď 
ztroskotala a jediný zachráněný Robinson se ocitá na pustém ostrově. Má 
mnohočetná zranění… 
 

    
 
 

Během předčítání z knihy kreslíme a malujeme živobytí Robinsona na ostrově, 

kde žil 29 let. Musel se s životem na ostrově velmi dobře vypořádat.  

  

Výprava za Robinsonem Crusoem 

Tomáš Čapek, Nikola Žďárská, 6. tř. 

Krystýna Mojžíšová, Zuzana Pappová, Jitka Půšová, 6. tř. 
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Robinson si musel vyrobit veškeré nádoby a oblečení ze zbytků. Lovil 
zvěř a lezl po stromech, aby našel nějakou obživu.  

    
 
 

Jednou byl Robinson vážně nemocný. Bylinky na uzdravení nasbíral na 
ostrově. Brzy se seznámil s mnoha místy pustého ostrova, neboť každé ráno 
se Robinson vydal na cesty kolem tohoto ostrova...  

   
 
 
Také si musel zařídit k žití jeskyni. Robinson Crusoe si musel vytrpět 

hodně neštěstí. Velmi se mu stýskalo po moderní civilizaci a po rodině. V 
období dešťů si Robinson Crusoe musel obstarat mnoho potravin.  

 

  
   
 

 
 

Iveta Bordeová, Nikola Žďárská, Jitka Půšová, 6. tř. 

Sára Neumanová, Zuzana Pappová, Patrik Žalský, 6. tř. 

Jitka Půšová, Nikola Žďárská, 6. tř. 
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Robinson byl ozbrojen sekyrami a nástroji, které si na ostrově sám 
vyrobil. Na ostrově bylo mnoho zvířat, které ohrožovali jeho život. Také si 
vyrobil sluneční hodiny na odpolední lov.  
 

  
 
 

Musel si udržovat oheň, aby měl světlo a v noci teplo. V písku viděl 
Robinson nějaké stopy...  
 

     
 
 
Tímto naše předčítání prozatím končí. Ještě nás čeká mnoho napínavých 
příběhů Robinsona Crusoa, na které se těšíme. Rádi při nich malujeme naše 
představy o životě na pustém ostrově. 

         
 
 

Text: P. Hafová, K. Mojžíšová, K. Havelková, A. Hrubá, 6. tř. 

Zuzka Pappová, Lucka Oudrnická, 6. tř. 

Pavel Vysuček, Mikuláš Frýda, Sára Neumanová, 6. tř. 

Lucie Oudrnická, Sára Neumanová, Nikola Žďárská, 6. tř. 
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UŽ JE TU 

JARO 

 
Na jaře jsem zasadil kytičku, 
zalévám ji každou chviličku. 

Večer zapnu „úvéčko“, 
povyroste maličko. 

Ráno opět zalévám, 
velkou radost z toho mám. 

A tak to je každý den, 
léto už je za rohem. 

Vlaštovky přilétají k nám, 
myslet na ně každý má. 

Dáme jim nějakou dobrotu 
a to je konec úletu...:-)) 

 

kolektivní práce 9. tř. z hodiny ČJ 

PROČ? 
Proč  všichni proti mně něco mají? 

Možná, že mi něco tají… 
Možná, že jsem trochu jiná, 

avšak rozhodně ne méněcenná! 
 

Proč  nikdo neslyší má slova, 

přemýšlím o tom znova a znova. 
Nikdo pro mě nemá pochopení! 

Možná, že pro mě na světě místo není. 
 

Schovávám se před okolním světem, 
možná, že mě někdo zaklel amuletem. 

Bloumám o tom dnes a zítra zase, 
však konce asi nedočkám se. 

… 
úryvek z 18.-ti slokové básně Sáry Indrákové 

 a Anny Formanové, 7. tř., práce z hodiny ČJ 
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ÁHADA ZTRACENÝCH ZVÍŘÁTEK ZE ZOO 
 

Mikuláš Frýda, 6. tř., práce z hodiny ČJ 
„Jo, dokázali jsme to!“, zakřičela parta dětí s názvem ,,Catcher wonderland“, 
což znamená chytači divů. 
„Chytili jsme další nebezpečné monstrum!“, řekla Huberta. 
„Vždyť  to byl jen převlečený bandita…“, odpověděla Mája. 
„To nevadí, hlavně, že něco!“, vložil se do rozhovoru Martin. 
„Tak teď půjdeme k nám domů a oslavíme to, ne?“, vykřikl Tonda.  
Když ale všichni přišli k němu domů, zjistili, že žádná oslava nebude, protože 
ze zoologické zahrady utekla dvě zvířátka: poník a gorila. Řekl jim to policista 
Míra, už na ně čekal, až přijdou, aby jim to mohl sdělit: „Utekla dnes 
odpoledne. Hlídač jim omylem nechal otevřená vrátka, když jim dával jídlo. 
Zvířátka jsou splašená a mohla by ublížit. Prosím chyťte je!“ 
Děti se jen podívaly a bez rozmyšlení, co by se jim mohlo stát, vykřikly: 
„Řekni nám důvod, proč bychom nemohly pomoci?!?“ 
Míra se jenom usmál, poděkoval a odešel. 
Děti se hned daly do práce. Šly do ZOO, aby se zeptaly, kam by tak zvířátka 
mohla jít, jak vypadala a tak podobně. Hlídač jim řekl, že gorila by mohla být 
v nějakém obchodě se zeleninou a poník že by mohl být někde s ní. Poník je 
bělošedý s velkými zuby, asi 1,10 m velký a gorila že má hnědočernou barvu a 
je asi 1,50 m velká. 
„Co je dnes za den?“, zeptala se Mája. 
„Neděle. Proč?“, odpověděl Tonda. 
„Protože jestli je neděle, mají zavřeno, takže musíme hledat rozbitá skla nebo 
dveře.“ 
„To je dobrý nápad, Májo, dáme se do toho!“, vykřikl s radostí Martin. 
„Kde je tady poblíž nějaký obchod se zeleninou?“, zeptala se Huberta. 
„V ulici Sv. Václava. Tam jsou dokonce tři!“, odpověděla Mája. 
Tak tedy šli všichni společně do ulice Sv. Václava, která od nich nebyla zrovna 
moc daleko a viděli, že ani jeden obchod nemá rozbitá okna nebo dveře. 
Najednou uslyšeli podivné zvuky od krámku, který byl asi 50 m od nich. Šli se 
tam podívat a  vidí, že gorila leze větrací šachtou dovnitř, něco vezme, přinese 
to opět zpátky. Ale když si všimla Máji, Tondy, Martina a Huberty, okamžitě i 
s poníkem utekla. 
„Ta zvířata nejsou moc dobře ochočená“, řekl Martin. 
„Musíme vymyslet nějakou past, na kterou by se nachytali oba dva“, řekl 
Tonda. „Co třeba tohle?“, řekla Mája. „Když si nás všimli, tak před námi utíkali. 
Kdybychom si mohli vypůjčit klece, mohli bychom je tam nahnat nebo nalákat 
na jídlo. Musíme najít nějakou slepou uličku.“ Tak si parta „Catcher 
wonderland‘‘ vypůjčila klece a náklaďáky jim je odvezly na konec slepé uličky.  
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Děti do nich daly jídla, co pobraly. Potom se připravil jeden kamion vedle 
uličky, aby mohl zvířátkům zablokovat cestu. Všichni se schovali. Náhle gorila i 
poník  jdou do klece pro jídlo. Avšak hned, jakmile zvířátka vstoupila do klece, 
kamion zablokoval cestu. Poté si děti uvědomily, že gorila by mohla utéct. Ale 
bylo pozdě. Poník sice v kleci zůstal, ale opice se lekla a utekla pryč. Poníka 
odvezli zpátky do ZOO. Teď už scházela jenom ta gorila. Ale Huberta vykřikla: 
„Pamatujete si, kde byla ta gorila, když před vámi utíkala?‘‘ 
„No přece v zelinářství u Lona, ne?“, odpověděl Martin. 
„Správně! Možná tam bude zas…“, doufala Huberta. 
„Tak na co čekáme?!“, podotkla hned Mája. 
Tak se tam děti vypravily, ale gorila ani u jednoho krámku nebyla. Děti se šly 
podívat do parku. Tam taky nebyla. Potom do malého lesíka, co byl kousek od 
parku, ale tam taky gorilu nenašly. Nakonec je napadlo jít jen do malého 
pralesa, který byl na konci města. Ale tam taky nebyla. Až nakonec si musely 
děti říct, že ji prostě nenajdou a ani nechytí. Šly zklamané zpátky do ZOO říct, 
že gorilu nemohou najít, ale jako by tam z nebe spadla, běžela gorila za nimi, 
oběhla je a vběhla do ZOO za svým kamarádem poníkem. Děti byly úplně 
nadšené z toho, co viděly. 
„Tak tomu se říká pravé přátelství…“, řekl Tonda. 
„To jo!“, odpověděla Mája. 
Když si tam tak děti povídaly, přišel za nimi majitel zoologické zahrady a 
povídá: „Moc vám děkuji, děti, bez vás by byla asi naše ZOO brzy neoblíbená. 
Jsem vám moc zavázán. A jako dárek, že jste je chytily a přivedly sem, vám 
dávám volné vstupenky do ZOO a můžete si s sebou kohokoli vzít.“ Děti to 
přijaly a Tonda zase vykřikl:  „Tak teď to už ale vážně oslavíme!“ 
„To víš, že oslavíme!“, řekly mu ostatní děti z party. Tak všichni společně šli a 
slavili tak dlouho, dokud jim maminka neřekla, že už je půlnoc. A tak šli spát a 
probudili se až druhý den v poledne. 

 Coby hlavní představitelé příběhu pózují žáci 6. tř. 
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Myš 
 

Jednou takhle v hrnečku 
měla Bára žvýkačku.  

Do hrnečku však vlezla myš, 
nejspíš si spletla skrýš. 
To bylo něco pro Báru, 

proto hned zavolala na mámu. 
Máma s  úsměvem na tváři 

řekla dcerunce: „Pojď  k večeři! 
Myš žvýkačku přeci nežvýká, 

sýr je její pochoutka." 
 

práce z hodiny ČJ           Vojtěch Zima, 7. tř. 

 

Jako sen 
 

Dnes zase den 
jako zlý sen. 

Doma jako hruška sedím, 
nudím se a prudím. 

Najednou se rozzářím, 
můj kluk vchází do dveří. 

A tak jako každý den 
sním si svůj vysněný sen. 
I když občas hádky jsou, 
mám ho ráda, lásku mou. 

 
Tereza Karásková, Lucie Mazourová, 7. tř. 

 
Vojta Hladík, 9. tř., práce z hodiny INF 
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Pepa Vršťala, 6. tř. 

OJE RODINA 
 
Je mi 11 let, rád sportuji, 
nejraději mám fotbal, florbal a 
vybíjenou. Ve škole mě 
nejvíce baví tělesná výchova 
a dějepis.  

První věc, kterou 
udělám, když přijdu domů, 
zapnu počítač a hraji 
strategické hry, protože mě 
hrozně baví a procvičuji si 
svůj mozek . Moje maminka 
se jmenuje Petra a je krásná a 
milá. Má vyšší postavu, modré 
oči a blonďaté vlasy, které si 
ráda češe do ohonu. Pracuje 
doma, dělá modeláž nehtů. 
Tatínek se jmenuje jako já. Je 
hodný a velice chytrý, má 
sportovní postavu, modré oči 
a hnědé vlasy. Pracuje jako 
vedoucí v jedné firmě. Mám 
starší sestru, která se jmenuje 
po mamince. Od září chodí na 
Ekonomickou školu do 
Nového Bydžova, kde je 
velice spokojená. Je moc 
hezká, chytrá, když si s něčím 
nevím rady, tak mi vždy 
pomůže. 

 

Pepa Vršťala, 6. tř. 

OJE RODINA 
 
Je mi 11 let, rád sportuji, 
nejraději mám fotbal, florbal a 
vybíjenou. Ve škole mě 
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a dějepis.  

První věc, kterou 
udělám, když přijdu domů, 
zapnu počítač a hraji 
strategické hry, protože mě 
hrozně baví a procvičuji si 
svůj mozek . Moje maminka 
se jmenuje Petra a je krásná a 
milá. Má vyšší postavu, modré 
oči a blonďaté vlasy, které si 
ráda češe do ohonu. Pracuje 
doma, dělá modeláž nehtů. 
Tatínek se jmenuje jako já. Je 
hodný a velice chytrý, má 
sportovní postavu, modré oči 
a hnědé vlasy. Pracuje jako 
vedoucí v jedné firmě. Mám 
starší sestru, která se jmenuje 
po mamince. Od září chodí na 
Ekonomickou školu do 
Nového Bydžova, kde je 
velice spokojená. Je moc 
hezká, chytrá, když si s něčím 
nevím rady, tak mi vždy 
pomůže. 

 

 
 
 
 

 
 

 
  

Mikuláš Frýda, 6. tř. 

AŠE RODINA 
Naše velká rodina 

je to, co mě zajímá: 
máma, táta a tři bratři, 

máme se tak, jak se patří. 
Táta „zmrzku“ vyrábí, 
Tobik mámu nahání, 

Mates sedí u „kompu,“ 
já si hraju na „gejtru“. 
Doma i na zahrádce 

máme se jak v pohádce. 

RÁCHA MATYÁŠ 
Brácha, ten je ve škole, 
kde se dělá s kamenem. 
Restaurátor on chce být. 

Hele! Sochy rozbitý. 
Když si sedne k počítači, 

hned na facebooku si píší, 
tak tam sedí celý den, 

kdyby tak šel radši ven.  

OBIK 
Vlasů už má jako táta, 

zubů už má jako brácha, 
mně je velmi podobný, 

oči, ty jsou máminy. 
Je moc hodný, to on bývá, 
občas brečí, to on mívá, 

směje se už jako já, 
je to přece můj „brácha“. 

ÁTA 
Jak jsem říkal u táty - 
zmrzlinu sám vyrábí. 

52 už mu je,  
za mlada hrál v kapele. 
Baskytaru on si vzal, 
občas na ní zabrnkal. 

Mikuláš Frýda, 6. tř. 

AŠE RODINA 
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kde se dělá s kamenem. 
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Hele! Sochy rozbitý. 
Když si sedne k počítači, 
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tak tam sedí celý den, 
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zubů už má jako brácha, 
mně je velmi podobný, 

oči, ty jsou máminy. 
Je moc hodný, to on bývá, 
občas brečí, to on mívá, 

směje se už jako já, 
je to přece můj „brácha“. 

ÁTA 
Jak jsem říkal u táty - 
zmrzlinu sám vyrábí. 

52 už mu je,  
za mlada hrál v kapele. 

Baskytaru on si vzal, 
občas na ní zabrnkal. 17 



 
 
Beseda s režisérem Cyrilem Podolským 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
Divadelní představení Limonádový Joe v Jiráskově divadle 

    
 
 
 
 
 
Návštěva Zimního stadionu v Novém Bydžově 
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V úterý 22. února 2011 navštívil naši školu režisér Cyril Podolský, autor 
známého animovaného večerníčku Krysáci. Seznámil nás s tvorbou 
nového animovaného seriálu, jehož hlavní postavy se nazývají Šiflík a 
Šuflík. Beseda byla zajímavá a poučná. Dozvěděli jsme se mnoho o tvorbě 
animovaných filmů. Nejvíce se nám líbily ukázky z animovaných 
videoklipů. 

David Vích, 9. třída 

Jiráskovo divadlo v Novém Bydžově jsme navštívili koncem února. 
Divadelní spolek Jirásek nastudoval hru „Limonádový Joe“. Představení se 
nám líbilo, bylo plné písniček, tance a vtipných scén. 

žáci 6. třídy 
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Ukázka výcviku dravců a sov 

         
 
 
 
 
 
 
 
AQUAEROBIC děvčat II. stupně v plaveckém bazéně v Hořicích 

       
 
 
 
 
 
 
 
 
Sportovní gymnastika chlapců II. stupně 
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Dne 3. 3. 2011 se některé dívky z druhého stupně zúčastnily aquaerobiku 
v Hořicích. Jely jsme vlakem tam i zpět. Všechny jsme se zúčastnily této 
lekce cvičení ve vodě poprvé. Celkem jsme strávily v bazéně asi 60 minut. 
Velmi se nám to líbilo, ale bylo to velmi vyčerpávající a zábavné. Rádi 
bychom se této akce zúčastnily znovu. Nakonec jsme byly odměněny 
rozchodem po hořickém náměstí a poté jsme se vydaly na zpáteční cestu 
na vlakové nádraží. 

Kristýna Karešová a Markéta Komárková, 9. tř. 

Ve středu 9. 3. 2011 naši školu navštívili sokolníci ze ZOO v Jihlavě, kteří 
nám předvedli 5 dravců a 2 sovy při jejich výcviku. Ukázka se nám líbila, bylo 
pěkné slunečné počasí, takže jsme mohli být na školním hřišti. Dravci 
přilétali na vábítko a dokonce přistávali některým žákům na hlavy. S sebou 
odnášeli v drápech jejich čepice.  

Sára Neumanová a Nikola Žďárská, 6. tř. 
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Žáci II. stupně naší školy. 

Časopis z prací žáků II. stupně připravila Mgr. Dana Fráňová 


